
Zápis č. 2/2024-25 
ze zasedání školské rady konané dne 22.1.2025 

Přítomni: Zdeněk Budina, Alena Hanzlíková, Jitka Hemberová, Martina Iblová, Gabriela Pausa, 
                    Jaroslava Průchová 
Host:       Pavel Kasal 
Místo konání: Základní škola Rudná 
 
Program  

 Podněty školské rady 
 Informace p. ředitele: 

 Volby do školské rady 
 Přípravy na přijímací zkoušky 
 Změny v RVP 
 Školní psycholog 
 Schválené investice města  
 Akce školy a lyžařské kurzy 

Podněty školské rady 
 Školská rada v uplynulém období dostala několik podnětů/dotazů k projednání. 

1. Opakovaný dotaz na školení zaměřené na reakce při střetu s aktivním střelcem či 

jiným agresorem. Odpověď: Dle informací pana ředitele škola plánuje proškolení i 

další systémová opatření k minimalizaci rizik. MŠMT vydalo metodiku k tomuto 

tématu. 

2. Dotaz na systém hodnocení (různé váhy známek). Odpověď: V rámci předmětových 
komisí byl v každém předmětu na začátku roku vytvořen a sjednocen systém 
hodnocení. Obecně vyšší váha hodnocení znamená stěžejní ověření dovedností a 
znalostí (čtvrtletní, pololetní práce, projekt). Hodnocení s nižší váhou ověřuje pouze 
dílčí práci (pětiminutovky, práci v hodině atd). Školská rada, v případě nejasností, 
doporučuje rodičům obracet se přímo na vyučujícího daného předmětu. 

3. Dotaz na ověření schopnosti děti vytvářet prezentace, které jsou od nich na 2.stupni 
vyžadovány. Odpověď: Žáci na škole mají v současné době informatiku od 4. třídy, 
seznámení s programy na tvorbu prezentací (např. PowerPoint) probíhá ještě na 1. 
stupni. Nicméně, pokud mají v této oblasti nejasnosti, mohou se obrátit na 
příslušného učitele daného předmětu. 

4. Dotaz, zda bude škola zapojena do testovacího dne přijímaček nanečisto, které 

pořádá CERMAT dne 28.1. Odpověď: Dle informací pana ředitele do tohoto 

programu škola zapojená nebude, jelikož nabízí žákům několik dalších jiných 

možností, jak si před přijímacími zkouškami své schopnosti ověřit. 

5. Dotaz, zda škola požaduje od svých zaměstnanců, včetně instruktorů na DPP, čistý 
rejstřík z výpisu trestů. Odpověď: Dle zákona o pedagogických pracovnících mají 
všichni pedagogové i instruktoři čistý trestní rejstřík. 

 
Informace pana ředitele o škole  

 Volby do školské rady 
Blíží se konec funkčního období školské rady. Koncem roku škola uspořádá nové volby.  

 Přípravy na přijímací zkoušky 
V současné době zájemci z řad žáků 9. ročníků mají možnost navštěvovat placené kurzy 
příprav na přijímací zkoušky přímo ve škole (ČJ, MAT). 

 Změny v RVP 



Nedávno zveřejněné změny v RVP škola sleduje, nicméně informace k zavedení těchto 
změn nejsou zatím úplné, proto se škola nechystá tyto změny zařazovat neprodleně 
v novém školním roce.  

 Školní psycholog 
S největší pravděpodobností od února 2025 bude mít škola nového školního psychologa 
na částečný úvazek. 

 Schválené investice města 
Město schválilo následující investice, které se týkají bezprostředního okolí školy. První 
investicí jsou sloupové hodiny před hlavním vchodem. Druhou investicí je přeměna 
jedné části sportovního areálu na beachvolejbalové hřiště. 

 Akce školy a lyžařské kurzy 
o Reprezentační ples školy – 22. března 2025 
o Noc kostelů – 23. května 2025 
o Školní akademie – 10. června 2025 

 
o LVK pro výběr žáků 4. ročníku: Lipno 16. – 21. února 2025 
o LVK pro žáky 7. ročníku již proběhly (Strobl, Hochficht)  

 
 
Podněty pro školskou radu 

 Pokud rodiče mají nějaký podnět nebo otázku na vedení školy, prosíme, využijte naší 
emailovou schránku skolska.rada@zsrudna.cz. Všechny vaše dotazy, případně podněty, 
předáme vedení školy a odpovíme vám. 

 Další jednání Školské rady je naplánováno na 14. května 2025 v 17.00 hodin. 
 
Zapsala: Martina Iblová                                             Ověřil: Zdeněk Budina 


